
Protokół Nr XXXIX/io
XXXIX zwyczajnej sesji Rady Gminy Lichnowy 

odbytej dnia 31 maja 2010.

Obrady XXXIX zwyczajnej sesji otworzył Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy Jan 
Michalski. W posiedzeniu uczestniczyli radni obecni wg listy obecności stanowiącej 
załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.

Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy stwierdził, iż na 15 radnych obecnych jest 11 i rada 
jest prawomocna do podejmowania uchwał.

1. Otwarcie obrad:
- przywitanie zebranych
- stwierdzenie prawomocności obrad
- przedstawienie porządku obrad i proponowane zmiany do porządku
- przyjęcie porządku obrad
- przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
- informacje i komunikaty przewodniczącego Rady Gminy Lichnowy
2. Informacja Wójta Gminy Lichnowy z pracy między sesjami.
3. Interpelacje i zapytanie radnych
4. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje
5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody / nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie 
w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki
6. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Wojewódzkim 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Gdańsku na sfinansowanie 
budowy I etapu kanalizacji Sanitarnej wsi Lichnowy w roku budżetowym 2010
7. Podjęcie uchwały w sprawie zabezpieczenia umowy pożyczki planowanej do 
zaciągnięcia w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 
Gdańsku na sfinansowanie budowy I etapu kanalizacji sanitarnej wsi Lichnowy w roku 
budżetowym 2010.
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2010r.
9. Wolne wnioski.
10. Zamkniecie posiedzenia.
Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy zapytał czy do zaproponowanego porządku 
obrad są uwagi.

Do przedstawionego porządku obrad, radni nie wnieśli żadnych uwag. Porządek obrad 
został przyjęty jednogłośnie.

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad przyjęciem protokołu z 
poprzedniej sesji. Radni w głosowaniu jawnym przyjęli jednogłośnie, bez uwag 
protokół z poprzedniej sesji.

Ad 1. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady Gminy Lichnowy.

Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy nie zgłosił żadnych komunikatów oraz informacji.



p. Wójt: przyszło pismo z prośba o finansowe wsparcie dotkniętej powodzią gminy, niedługo 
odbędzie się kolejna sesja, uważam że powinniśmy chociaż symbolicznie ich wspomóc.
Odwiedza nas delegacja z Niemiec, jest to tylko 10 osób, radni wraz z burmistrzem oraz księdzem. 
Życzyli sobie, żeby dnia 1 września uczestniczyć w manifestacji 1 wrześniowej w Szymankowie.
12 maja odbyło się spotkanie dot. programów RPO, Tczew pozyskał pieniądze na wysypisko śmieci. 
Powstanie ono na obrzeżach Tczewa, jest to bardzo duże wysypisko, dofinansowanie wynosić ma ok. 
77% tj. ok. 146,5 min złotych.
Planujemy sesje okolicznościową, z okazji 20-lecia samorządu. Złożyliśmy dwa wnioski do ANR, na 
dofinansowanie wodociągu oraz drogi.

Ad.2 Informacje Wójta Gminy Lichnowy z pracy między sesjami.

Ad. 3. Interpelacje i zapytania Radnych.

p. T. Kochańska: skąd jest ta firma która robi kanalizacje w Lichnowach? Skąd oni mają plan? Tną 
asfalt gdzie popadnie przy czym rurociągi, codziennie nie ma wody, a co potem będzie jak te rury 
będą takie pocięte?

p. Wójt: nie wiem jak z kablami ale z rurami może tak być, oni robią to na wyczucie, nie posiadamy 
żadnego planu instalacji wodociągowej, nikt nam tego nie przekazał. Dokumentacji nie ma, nie wiem 
czy nie lepiej położyć całkiem nową sieć. Rozumiem, że ludzie się denerwują ale ja nic na to nie 
poradzę.

p. T. Kochańska: firma, która to robi powinna po sobie zostawiać porządek a nie bałagan, który 
teraz jest wszędzie. Tak jak zastali wchodząc z praca tak powinni zostawiać po pracy, wszystko 
niszczą, z niczym się nie liczą.

p. R. Szafran: powinni wszystko zostawiać tak jak zastali a nie my potem może będziemy musieli 
chodniki nowe stawiać.

p. Wójt: budowę muszą w takim samym stanie oddać jak przyjęli. Jeżeli oni czegoś nie dopatrzą 
proszę powiedzieć, rozmawiajcie z ludźmi, wszędzie gdzie robiliśmy są utrudnienia, nie można 
reagować tak nerwowo. Musicie uspakajać ludzi. Wszędzie gdzie się robi jest gadanie, niestety bez 
bałaganu to nie przejdzie. Bardzo jestem zdziwiony przewodniczącym Rady Sołeckiej w Dąbrowie, 
który ściągnął swój wcześniej położony we wjeździe bruk, żeby dostać darmowy.

p. E. Kunkel: dwa drzewa które stoją koło szkoły, czy one tam pozostaną czy zostaną wycięte? One 
zajmują pół chodnika tam nie będzie prawie wcale przejścia.

p. J. Maciuński: u nas przejazdy są uregulowane, p. Marczuk chciał obniżyć wjazd, to już 
załatwione. Panu Słowikowi polecono, żeby zniósł płot i usunął drzewa, na co ten powiedział że tego 
nie zrobi bo nie można, tyle że one są w pasie drogowym. Myślę że starosta lub Pan Żak mogliby 
załatwić zezwolenie na usunięcie tych drzew.
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p. R. Szafran: u nas w świetlicy jest robiony remont, ale jest mały problem, projektant 
zaprojektował łazienki dla niepełnosprawnych ale tam jest za mało metrów, myślę że to powinno 
zostać sprawdzone bo te metry gdzieś uciekły. Musza się znaleźć, ten projektant pewnie w ogóle tam 
nie był, robił to pewnie według jakiegoś planu. Jeżeli on zaprojektować łazienkę 3 na 3 metry a 
wychodzi w rzeczywistości że będą one miały po 1,5 na 1.5 metra to cos jest nie tak, na pewno go 
tam nie było. Chce żeby to zostało sprawdzone i metry przywrócone.

p. W. Nacel: w Szymankowie było podobnie, projekty prawdopodobnie robią przy biurku, nawet się 
nie pofatygują i wtedy wychodzą takie bzdury.

p. W. Kaczor: czy cos wiadomo na temat terminu zamknięcia mostu.

p. J. Michalski: jeżeli chodzi o ta kanalizacje w Lichnowach, to sołtys sołtysem ale Zbyszek 
powinien chociaż co drugi dzień pokazać się na budowie, mówiliśmy juz o tym na budowie nadal go 
nie ma, ja nie będę go krył. Swatkom rozwalili cały wjazd, a Zbyszek oprócz biura i swojego pokoju 
nie widzi nic, nie zważa na nic. Trzeba go do raportu postawić, on powinien być w terenie a nie 
niczym się nie przejmuje.

p. Wójt: czyli co ludzie oczekują żebym i ja był na tej budowie?

p. J. Michalski: nie ale pracownik, który jest od tego powinien tam być, powinien się pokazywać 
dbać o to a nie mieć w nosie i nic nie robić.

4. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje 

Odpowiedzi udzielono w poprzednim punkcie.

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody / nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie 
w budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie Uchwałę Nr XXXIX/407/10 Rady 
Gminy Lichnowy z dnia 31 maja 2010 roku w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w 
budżecie gminy środków stanowiących fundusz sołecki Uchwała stanowi załącznik nr 2 do 
niniejszego protokołu.

6. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Wojewódzkim 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Gdańsku na sfinansowanie 
budowy I etapu kanalizacji Sanitarnej wsi Lichnowy w roku budżetowym 2010

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie Uchwałę Nr XXXIX/408/10 Rady 
Gminy Lichnowy z dnia 31 maja 2010 roku w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w 
Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Gdańsku na sfinansowanie 
budowy I etapu kanalizacji Sanitarnej wsi Lichnowy w roku budżetowym 2010. Uchwała stanowi 
załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.
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7. Podjęcie uchwały w sprawie zabezpieczenia umowy pożyczki planowanej do 
zaciągnięcia w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 
Gdańsku na sfinansowanie budowy I etapu kanalizacji sanitarnej wsi Lichnowy w roku 
budżetowym 2010.

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie Uchwałę Nr XXXIX/409/10 Rady 
Gminy Lichnowy z dnia 31 maja 2010 roku w sprawie zabezpieczenia umowy pożyczki planowanej 
do zaciągnięcia w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Gdańsku 
na sfinansowanie budowy I etapu kanalizacji sanitarnej wsi Lichnowy w roku budżetowym 2010. 
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2010r.

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie Uchwałę Nr XXXIX/410I10 Rady 
Gminy Lichnowy z dnia 31 maja 2010 roku w sprawie zmian budżetu gminy na 2010r. Uchwała 
stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

25. Wolne wnioski.

Radni nie zgłosili wolnych wniosków.

26. Zamkniecie posiedzenia.

W związku wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy zamknął 
posiedzenie XXXVIII sesji zwyczajnej Rady Gminy Lichnowy dnia 29.04 2010 roku.

Protokołowała:

Sandra Mikulska
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